
Title (en)
Swash plate mechanism, especially for the drive of a pump.

Title (de)
Schiefscheibentriebwerk, insbesondere für der Antrieb einer Pumpe.

Title (fr)
Mécanisme à plateau oblique, notamment pour la commande d'une pompe.

Publication
EP 0130912 A1 19850109 (FR)

Application
EP 84401377 A 19840628

Priority
FR 8310962 A 19830701

Abstract (en)
[origin: US4584927A] A swash plate mechanism, especially for high power swash plate pumps, incorporating, inside a casing (2) bounded by two
end walls (21, 22), a driving component (3) mounted so as to rotate about a longitudinal axis (30), an inclined plate (5) bearing upon the driving
component (3) and mounted so as to swivel on the latter about an inclined axis (50). The two end walls (21, 22) of the casing are joined at their
periphery by additional lateral tie rods (80) parallel to the central tie rod (8), bearing upon the two end walls (21, 22) of the casing (2) and subjected
to a preload tension in order to carry the forces developed by the pistons (6) in co-operation with the central tie rod.

Abstract (fr)
L'invention a pour objet un mécanisme à plateau oblique comprenant, à l'intérieur d'un carter (2) limité par deux fonds (21, 22), une pièce de
commande (3) montée rotative autour d'un axe longitudinal (30), un plateau oblique (5) prenant appui sur la pièce de commande (3) et monté
tourillonnant sur celle-ci autour d'un axe incliné (50). Selon l'invention, les deux fonds (21, 22) du carter sont reliés sur leur périphérie par une
pluralité de tirants latéraux additionnels (80) parallèles au tirant central (8), prenant appui sur les deux fonds (21, 22) du carter (2) et soumis à
une tension de précontrainte pour la reprise des efforts développés par les pistons (6) en coopération avec le tirant central. L'invention s'applique
spécialement à la réalisation de pompes à plateau oblique de grande puissance.
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